

六福珠寶
LUKFOOK JEWELLERY

東華三院
Tung Wah Group of Hospitals

東華三院148周年慈善晚宴 TWGHs 148th Charity Dinner

CIRCUS IN WONDERLAND
人生馬戲團

東華三院自1870年創辦至今，服務香港經已148年，一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命和承諾。時至今日，已發展成為全港具規模的社會福利機構，為廣大市民提供醫療、教育及社會福利等多元化服務。

本院年度的重點項目東華三院148周年慈善晚宴，謹訂於2019年1月25日(五) 假香港君悅酒店大禮堂舉行，為本院醫療、教育及社會服務籌募經費，更獲六福集團有限公司擔任冠名贊助人。本年晚宴將以「人生馬戲團」為主題，喻意在人生不同階段無論面對任何困難及失意時，東華三院均可提供適切的照顧，讓受助者重拾希望及歡樂，展現色彩人生。晚宴將以馬戲團特色陳設佈置，匯聚各項雜技、小丑、魔術及歌舞表演，並鼓勵來賓穿著色彩繽紛的服飾出席；另著名歌手陳慧琳小姐將擔任晚會慈善之星，為大家獻唱多首首本名曲，務求為嘉賓帶來一個極具視聽之娛的晚上。

誠邀各位善長赴會支持，共渡一個饒富意義又愉快的晚上！

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals ("TWGHs"), has served the Hong Kong community for 148 years. TWGHs has been all along upholding its mission "To heal the sick and to relieve the distressed; to care for the elderly and to rehabilitate the disabled; to promote education and to nurture youngsters; and to raise the infants and to guide the children." Today, TWGHs has become a sizable charitable organization in Hong Kong, providing holistic medical and health, social welfare and education services to meet the ever-changing needs of the society.

Our annual signature fundraising event, the TWGHs 148th Charity Dinner will be held on Friday, 25 January 2019 at the Grand Ballroom of Grand Hyatt Hong Kong to raise fund for the development of medical and health, education and community services and we are pleased to have the generous support of Luk Fook Group Co. Ltd. as the Title Sponsor of the Event. The theme this year is "Circus in Wonderland". It metaphorically depicts how people are able to regain happiness, hope and colours in life whenever they encounter difficulties and frustrations in different stages of life with the help of TWGHs services. The guests are invited to dress up in fancy and colourful attire at the circus-themed venue, to fully immerse themselves into the circus atmosphere. An array of sensational and edge-of-your-seat circus acts as well as the singing performance by Ms. Kelly CHEN, the Caring Star, will also be presented that evening.

Your support and presence are highly appreciated. We look forward to greeting you in this meaningful evening.

(蔡榮星博士)
籌委會主席暨
東華三院第一副主席
(Dr. TSOI Wing Sing, Ken)
Organizing Committee Chairman cum
1st Vice-Chairman, Board of Directors

(王賢誌)
東華三院主席
(Vinci WONG)
Chairman,
Board of Directors

★ 籌委會委員 Organizing Committee Members: ★

文穎怡第二副主席
Ms. Ginny MAN, 2nd Vice-Chairman

何猷啟總理
Mr. HO Yau Kai, Orlando, Director

馮敬安總理
Mr. Derrick FUNG, Director

晏紫總理
Ms. YAN Zi, Director

秦覺忠總理
Mr. TSUN Kok Chung, Richard, Director

鄧翁嘉穗總理
Mrs. WU YUNG Ka Shui, Virginia, Director

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。
All direct expenses of the event have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Patrons of the event and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.